

主日学家庭反馈单

耶稣的神迹

第1课

变水为酒

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，孩子们学习了耶稣所行的第一个神迹——把水变成酒。这个神迹显明：主关心我们一切的需要，即使是那些看起来微不足道的需要；祂为着自己的荣耀，把平凡变为非凡。孩子们也学习到，我们不应把神所赐的一切祝福当作普通或理所当然的事，而应当因祂丰盛的良善，怀着爱与感恩来感谢祂。（所用经文：约翰福音 2:1-11）

牢记神的话语：



“耶稣在加利利的迦拿行了这第一件神迹，显出他的荣耀来；他的门徒就信了他。”

-约翰福音 2:11

请在这一周中和孩子一起多练习这节经文。这不仅能帮助孩子记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。



亲子活动建议：

和孩子一起阅读圣经中记载的其他几件耶稣所行的神迹。与孩子讨论：亲眼看见耶稣行这些神迹会是怎样的感受？哪一个神迹是孩子最喜欢的？哪一个是你最喜欢的？为什么？



每日祷告：

天父啊，单单用言语实在难以形容我们对你的感受-我们对你的爱，以及我们心中对你的敬畏有多么深。感谢你每天赐给我们的各样祝福。求你继续坚固并增长我们的信心，正如你当初坚固并增长那些跟随你之人的信心一样。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, the children learned about Jesus' first miraculous sign, turning water into wine. This miracle shows that the Lord cares about even our insignificant needs as He turns the ordinary into the exceptional, for His glory. Children also learned that we should consider all of God's blessings as anything but ordinary. We should lovingly thank Him for the abundance in which He blesses us with His goodness. (Scripture used: John 2:1-11)

Words to Remember:



"What Jesus did here in Cana of Galilee was the first of the signs through which he revealed his glory; and his disciples believed in him." John 2:11

NIV Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help them remember the verse, but it will also help to reinforce what they learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Read to your child about several of Jesus' other miracles recorded in the Bible. Discuss with your child what it might have been like to see Jesus perform these miracles. Which miracle is your child's favorite, which one is your favorite? Why?



Daily Prayer:

Heavenly Father, it is hard for mere words to describe how we feel about You, how we love You and the depth of awe we have of You. Thank You for the blessings You provide to us on a daily basis. Please continue to increase our faith as you increased the faith of those who followed You in the beginning. Amen.